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Forslag fra Dag Einar Thorsen 
 
Forslag fra Dag Einar Thorsen, fremmet i representantskapsmøtet 19. november: 
 
Representantskapet ber om en snarlig og grundig redegjørelse fra bystyregruppa og 
eventuelt byrådet om hvordan bystyregruppa skal sikre «at beslutningen om det fremtidige 
sykehuset skal ligge på Ullevål eller Gaustad er godt begrunnet og tilstrekkelig utredet».  
 
Representantskapet har fattet et tydelig vedtak, som innebærer at Oslo Arbeiderparti, 
herunder også bystyregruppa, skal kreve tilstrekkelig utredning av mulighetene for fortsatt 
drift og utbygging av Ullevål Sykehus. Representantskapet ber bystyregruppa om snarest 
mulig å legge fram en konkret framdriftsplan for arbeidet med å følge opp 
representantskapets tidligere vedtak om framtidens sykehusstruktur i Oslo. 
 
Partistyrets innstilling: Forslaget vedtas. Saken settes opp på dagsorden i neste 
representantskapsmøte. 


